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SP: 'Bouwen als het rond is', anders maar even minder koeien  

VENRAY |  
  
  
vr 13 jan, 09:34 VENRAY | SP-raadslid Elianne Sweelssen vraagt het college een voorstel over aanpassing 

van een bestemmingsplan aan de Helling in Wanssum zodanig te wijzigen, dat er pas gebouwd mag worden 

als alles duidelijkheid is over de stikstofdepositie die de werkzaamheden met zich mee brengen. 

Door Henk Baltussen  
 

Een rundveehouder op die locatie wil zijn bedrijf uitbreiden met een nieuwe stal en loods. De te bouwen 

loods valt echter niet geheel binnen het bouwvlak, zodat een bestemmingsplanwijziging nodig is. 

Omwonenden hebben hier geen bezwaren tegen. Dinsdag lag het voorstel op tafel bij de commissie 

Wonen, dinsdag 31 januari stemt de gemeenteraad erover. Het wordt geen hamerstuk, want de SP en ook 

GroenLinks zijn er nog niet klaar mee.  

Sweelssen kreeg vlak voor de commissie antwoorden op verschillende vragen die zij stelde aan het college. 

Het komt erop neer dat Sweelssen uitstel wil van het nemen van een besluit door de raad, totdat er meer 

duidelijkheid is over de stikstofemissie. Niet nodig, liet wethouder Daan Janssen dinsdag weten. "Het risico 

is voor de boer en dat weet hij." Er is een nieuwe rekenmethode op komst om de stikstofdepositie te 

kunnen bepalen. Binnen enkele weken is die calculator beschikbaar. Dan kan ook de emissie door de 

werkzaamheden aan de Helling worden berekend. "Waarom daarop niet gewacht", betoogde Sweelssen. 

"De hele zomer ging het in heel Nederland over stikstof, het is een heet hangijzer, daarom geen risico's 

nemen, zou ik zeggen. We willen niet dwarsliggen bij dit voorstel, maar het onderwerp is zwaar genoeg om 

dit zo te doen. Daarbij werd onlangs bekend dat de stikstofregels nog meer worden aangescherpt. Straks 

komt de boer toch in de problemen."  

GroenLinks-commissielid Niels Verbeek vloog het voorstel van een andere kant aan. Hij had kritiek op de 

vergroting van het bouwvlak om een loods te kunnen bouwen. "Dat betekent meer verstedelijking van het 

buitengebied. Dat willen we niet." Maar ook wees hij op de stikstofparagraaf in het voorstel. Verbeek: 

"Nieuwbouw maakt geen verschil uit met de huidige stikstofuitstoot van het bedrijf. Terwijl we minder 

uitstoot willen. Waarom sta je dit dan toe? Kan de ondernemer hiermee vooruit, geven we hem zo geen 

valse zekerheid?" 

PvdA-commissielid Dickie Minken-Jansen constateerde dat het om modernisering van gebouwen gaat, dat 

er geen zienswijzen zijn en de PvdA akkoord is. Theo Mulders (Samenwerking Venray) kan ook leven met 

het voorstel en gaf de boer tevens een tip mee: "Hou tijdens de werkzaamheden wat minder dieren zodat 

de stikstofemissie uit de stallen even wat lager kan worden gehouden."  

Wethouder Jansen bleef bij zijn standpunt en wil geen water bij de wijn doen. Datzelfde verhaal zal hij 

dinsdag 31 januari waarschijnlijk ook de raad voorleggen. 


